
Verslag Platform Masters-vergadering 12 juni 2024 
Aanwezig: Ingrid van Dijk, Carla Ophorst, Tilly Jacobs, Peter de Leeuw, Dolf v.d. Voort, Sjoerd 
Hensing, Fennie van Osch 

1 Verslag 17 april 2024 
De flyers over het masters cross-klassement waren er wel bij het NK masters in Hilversum, maar ze 
zijn nauwelijks uitgedeeld/opgemerkt. Opm. in het seizoen ‘25/’26 worden alle crossen toegevoegd. 

2 Terugblik NK masters Hilversum 
Door het grote aantal inschrijvingen waren de groepen bij de technische onderdelen behoorlijk 
groot. Nadeel Hilversum: maar 1 werpkooi beschikbaar; door het ‘uitsmeren’ van de andere 
onderdelen over de lange dag, werd het programma nogal saai. 
Scoreborden werden gemist. 

Het inschrijven zou moeten worden geblokkeerd als de e-learning doping niet is gedaan. Hopelijk is 
er volgend jaar een koppeling met de ledenadministratie. 

3. Masterscompetitie 
Er zijn veel positieve reacties gekomen over het aangepaste programma van de masterscompetitie-
finale. 
Het zou fijn zijn als de competitie niet in de meivakantie zou worden georganiseerd, maar dat is in de 
praktijk lastig te realiseren i.v.m. het volle wedstrijdprogramma. 

4 WK masters 2024 Gothenburg 
Er zijn ruim 8.000 deelnemers; 150 Nederlandse atleten. De wedstrijden zijn op 3 locaties. 
Peter en Ingrid zijn de ploegleiders, Tilly zal in de tweede week ook als ploegleider worden ingezet. 
Dolf zou van 13 tot 15 augustus ook nog kunnen bijdragen als ploegleider. 
Zodra het programma bekend is, wordt bepaald wie waar als ploegleider wordt ingezet. 

Kleding: niet alle kleding-items van de nieuwe collectie zijn meer beschikbaar. De ‘oude’ collectie 
wordt in dat geval ingezet. Opm. atleten, die voor het eerst meedoen aan internationale 
mastertoernooien krijgen voorrang bij de nieuwe collectie. Tot 10 juli kan de kleding worden besteld; 
daarna wordt het verstuurd. 

5 Ben Saris meerkampen  
Peter heeft al een gesprek gehad met de organisator van de Ben Saris meerkampen over het plan om 
van deze wedstrijd eventueel het officiële NK meerkamp masters te maken. Men staat er voor open. 
Peter zal deze wedstrijden begin juli bezoeken en daarover het gesprek voeren. 

De voorwaarden zullen moeten worden opgesteld. 
Eventueel een ‘open’ kampioenschap? Medaillelimieten moeten worden opgesteld. Wordt er een 
technisch gedelegeerde aangesteld? Sjoerd beslist. 
Er moet nog worden gekeken naar de puntentelling voor de 4 x 200m. voor de competitiefinale. 

6 Rondvraag 
Ingrid: er zal een groepsApp worden aangemaakt voor Gothenburg (alleen ploegleiders kunnen daar 
in posten). In de ploegleidersbrief zal worden aangegeven dat men zich hiervoor moet afmelden als 
men geen deel van deze groep wil uitmaken. 
Dolf vraagt naar de estafettes bij het WK. Er zal een inschrijflijst voor de estafettes op het 
‘Nederland-bord’ komen te hangen. 

Er zijn vragen over het chronologisch overzicht van het NK masters gekomen. Tilly zal deze 
beantwoorden: dit wordt meegenomen in de evaluatie. 



Moeten we atleten die meedoen aan WK’s of EK’s masters actief stimuleren om mee te doen aan het 
NK? 

Communicatie over het WK Gotenburg via de Atletiekunie: Ingrid zal aan Denise v.d. Linden vragen of 
de ploegleiders highlights aan haar mogen doorgeven; de Atletiekunie zal daar dan naar verwijzen. 

Carla vraagt naar de herinvoering van een dag-licentie (zoals vóór corona) om breedtesport te 
stimuleren. Sjoerd: in het systeem is er geen mogelijkheid om een dag-licentie te verwerken. 

Volgende vergadering: woensdag 11 september 2024 om 19.00 uur Nieuwegein 


